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Селектор фудбалске репрезентације Србије Дик Адвокат рекао је данас да не може да
верује да је Европска фудбалска унија (УЕФА) донела одлуку да казни његов тим
одузимањем три бода у квалификацијама за Европско првенство 2016. године.

  

  

- Искрено, донесене одлуке сматрам врло чудним. Албанци су прошли веома добро - не
разумем зашто су кажњени новчано, у чему је смисао тога. Они нису хтели да наставе да
играју утакмицу под било којим околностима, како те вечери са или без публике, тако и
сутрадан... На жалост, стичем утисак да неко не жели да Србија буде учесник првенства
Европе 2016. године у Француској - рекао је Адвокат за сајт Фудбалског савеза Србије.

  

Он је додао да се на утакмице између Србије и Албаније мора гледати као на случај
Русије и Грузије, које нису могле да буду заједно сврстане у групи.

  

- Епилог процеса одлучивања је за мене, као селектора Србије, једноставно невероватан
- кажњена је само једна страна, а то је Србија. Чудна ситуација је и када погледате на
табелу - одиграли смо две утакмице, ниједну нисмо изгубили, пише да имамо једну
победу, а освојили смо само бод - рекао је Адвокат.

  

Адвокат је као отежавајућу околност истакао то што ће Србија наредне две утакмице
играти без подршке навијача код куце.

  

- Верујем у наш тим, учинићемо све да победама испунимо циљ и изборимо место на
највишој европској сцени - рекао је Адвокат
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